



SYLVANIA SubstiTUBE® T8 Ballast Compatible LED Lamp

Compatible T8 4-foot LED lamp for use with instant start and select programmed rapid start T8 ballasts.

This product complies with Part 18 of the FCC rules but may cause interference to radios, televisions, wireless telephones and remote controls. If interference occurs, move the product away from these devices or plug it into a different outlet (or fixture). Do not install this product near maritime safety communications equipment or other critical navigation or communication equipment operating between 0.45-30MHz. For additional product information, please visit www.sylvania.com/fccpart18

Please read all warnings and instructions before attempting installation.



To avoid personal injury and/or possible product damage, the following cautions must be followed:

- To prevent electrical shock, turn off power before inspection, installation, or removal.
- Risk of electrical shock. Disconnect power at fuse or circuit breaker before installing or servicing.
- To prevent early lamp failure, lamp should only be installed in operating environments ranging between: -20°C and +45°C (-4°F and +113°F).
- This device is not intended for use with emergency exits.
- Suitable for damp locations.
- Warning: Risk of Fire, use only in place of fluorescent lamps specified on label
- Caution: Risk of Fire: Do not install this lamp in a pre-heat luminaire.
- Caution, Risk of Fire: If the lamp or luminaire exhibits undesirable operation (buzzing, flickering, etc.), immediately turn off power, remove lamp from luminaire and contact manufacturer.
- This lamp only operates on electronic ballasts. If lamp does not light when the luminaire is energized, remove lamp from luminaire and contact lamp manufacturer or qualified electrician.

How to Install

- Step 1: Make sure the circuit breaker that supplies power to the fixture (or outlet) is turned off.
- Step 2: Remove lens or diffusion cover on the lighting fixture
- Step 3: Remove the existing T8 fluorescent tubes
- Step 4: Remove the ballast cover and identify that the ballast is an instant start or select programmed rapid start T8 electronic ballasts. Review ballast compatibility list for ballast model numbers at www.sylvania.com
- Step 5: Reinstall the ballast cover to hide all wires
- Step 6: Install your new SYLVANIA SubstiTUBE T8 4-foot LED Lamp (etch facing out of the fixture and properly aligned and inserted with sockets)
- Step 7: Reinstall lens or diffusion cover on the light fixture
- Step 8: Turn power on at the breaker box
- Step 9: Turn on the lights!

5 YEAR LIMITED WARRANTY

LEDVANCE warrants the product to be free from defects in materials and workmanship from date of purchase for the specified warranty period when used as directed. Failure to comply with Product warnings and instructions shall void the warranty. This warranty does not cover Product subject to accident, neglect, abuse, misuse, or acts of God. If Product fails to operate according to the warranty return Product to place of purchase with proof of purchase date and LEDVANCE will replace with same or similar Product free. Labor IS NOT INCLUDED. LEDVANCE reserves the sole right to examine and determine whether the Product is defective. For additional information contact 1-800-LIGHTBULB (800-544-4828) Email: lightbulb@ledvance.com. THIS IS THE EXCLUSIVE REMEDY AVAILABLE FOR INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES IS EXPRESSLY EXCLUDED. STATES AND JURISDICTIONS DO NOT ALLOW THE EXCLUSION OR LIMITATION OF INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, SO THE ABOVE LIMITATION OR EXCLUSION MAY NOT APPLY TO YOU. THIS WARRANTY GIVES YOU SPECIFIC LEGAL RIGHTS, AND YOU MAY ALSO HAVE OTHER RIGHTS WHICH VARY FROM STATE TO STATE OR PROVINCE. THIS WARRANTY IS THE EXCLUSIVE REMEDY AVAILABLE FOR INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES IS EXPRESSLY EXCLUDED. LEDVANCE MAKES NO WARRANTY OF ALL OTHER WARRANTIES, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING THE WARRANTY OF MERCHANTABILITY OR FITNESS OF USE, WHICH ARE HEREBY EXCLUDED. IF UNDER APPLICABLE STATE LAW IMPLIED WARRANTIES MAY NOT VALIDLY BE DISCLAIMED OR EXCLUDED, THE DURATION IS LIMITED TO THE SPECIFIED WARRANTY PERIOD.

Imported by:
LEDVANCE LLC

1100 Tyrone Pike
Versailles, KY 40383
LEDVANCE LTD./LITEE
5450 Explorer Drive
Mississauga, Ontario L54W 5N1
Made in China



1-800-LIGHTBULB (1-800-544-4828)
www.sylvania.com (US & Canada)

LEDVANCE and SYLVANIA
are registered trademarks.



FR

SYLVANIA SubstiTUBE® T8 Tube Compatible aux Ballast

ube DEL T8 de 4 pieds compatible aux utilisations à allumage immédiat ou avec certains ballasts T8 à allumage programmé rapide

duit est conforme à la Partie 18 des règlements de la FCC, mais peut causer des rrences télévisuelles, radiophoniques, téléphoniques ou des télécommandes. En cas fférence, éloigner le produit de ces dispositifs ou le brancher dans une prise différente (ou re appareil d'éclairage). Ne pas installer ce produit à proximité d'équipements de unication de sécurité maritime ou autre équipement de navigation ou de communication es opérant entre 0.45 et 30MHz. Pour plus d'informations sur le produit, Consulter sylvania.com/fccpart18.

utes les instructions avant de commencer l'installation.

AVERTISSEMENT

'éviter les blessures corporelles et/ou d'endommager le produit, les directives suivantes it être respectées:

Afin d'éviter les chocs électriques, couper l'alimentation avant l'inspection, l'installation ou le retrait.

Risque de choc électrique. Avant d'installer ou de procéder à l'entretien, couper l'alimentation au fusible ou au disjoncteur.

Pour prévenir la défaillance prématurée de la lampe, l'installer uniquement dans un environnement dont la température se situe entre: -20°C and +45°C (-4°F and +113°F).

Attention: Ne pas utiliser avec des gradateurs.

Pour le remplacement direct des lampes suivantes seulement:

Ne convient pas aux sorties de secours.

Convient aux emplacements humides.

Consulter les instructions d'installation fournies pour utiliser avec les numéros de modèles de ballast correspondants.

Avertissement: Risque d'incendie, utiliser seulement à la place des ampoules

fluorescentes indiquées sur l'étiquette.

Attention: Risque d'incendie: Ne pas installer cette ampoule dans un luminaire déjà chaud.

Attention: Risque d'incendie: Si l'ampoule ou le luminaire ne fonctionne pas correctement (bourdonnement, scintillement, etc.), immédiatement éteindre l'alimentation, retirer l'ampoule du luminaire et contacter le fabricant.

Cette ampoule fonctionne uniquement avec les ballasts électroniques. Si l'ampoule ne s'allume pas lorsque le luminaire est sous tension, retirer l'ampoule du luminaire et contacter le fabricant de l'ampoule ou un électricien qualifié.

idure d'installation:

Étape 1: Assurez-vous de mettre hors tension le circuit de dérivation qui amène le courant au luminaire (ou prise de courant).

Étape 2: Retirez les lentilles ou le couvercle de diffusion sur le luminaire.

- Étape 3: Retirez les tubes fluorescents T8.
- Étape 4: Retirez le couvercle du ballast et déterminez si le ballast est à allumage immédiat ou un des ballasts T8 programmés électroniquement pour un allumage rapide. Passer en revue la liste des modèles de ballasts de compatibles sur le site www.sylvania.com
- Étape 5: Réinstaller le couvercle du ballast en cachant tous les fils.
- Étape 6: Installez votre nouveau tube DEL T8 de 4 pieds SubstiTUBE® de SYLVANIA (marque sur le tube tournée vers l'extérieur de l'appareil d'éclairage et tube bien aligné et inséré dans les douilles)
- Étape 7: Remplacez les lentilles ou le couvercle de diffusion sur le luminaire.
- Étape 8: Réactivez le disjoncteur.
- Étape 9: Allume la lumière!

GARANTIE LIMITÉE DE 5 ANS:

LEDVANCE garantit que le produit ne présente aucun défaut de matériau et de fabrication pour la période de garantie indiquée lorsqu'employé selon les directives. Le fait de ne pas suivre les mises en garde et consignes relatives au produit annule automatiquement la garantie. Cette garantie ne couvre pas le produit lorsqu'il a subi des accidents, fait l'objet de négligence, d'utilisation excessive, de mauvais usage ou d'événements de force majeure. Si le produit ne fonctionne pas selon la couverture de cette garantie, renvoyez le produit au lieu d'achat avec une preuve d'achat et LEDVANCE le remplacera par le même produit ou un produit similaire. LA MAIN-D'ŒUVRE N'EST PAS COMPRIS. LEDVANCE est la seule attitrée à examiner et à déterminer si le produit est défectueux. Pour de plus amples renseignements, appelez au 1-800 LIGHTBULB (1-800-544-4828); ou écrivez à l'adresse courriel : lightbulb@ledvance.com. C'EST LE SEUL ET UNIQUE RECOURS QU'OFFRE CETTE GARANTIE. TOUTE RESPONSABILITÉ POUR DES DOMMAGES ACCIDENTELS OU CONSÉCUTIFS EST EXPRESSEMENT EXCLUE. CERTAINES PROVINCES ET COMPÉTENCES NE PERMETTENT PAS L'EXCLUSION OU LA LIMITE DES DOMMAGES ACCIDENTELS OU CONSÉCUTIFS, FAISANT EN SORTE QUE LA LIMITATION OU L'EXCLUSION PRÉCÉDENTE POURRAIT NE PAS S'APPLIQUER À VOTRE CAS. CETTE GARANTIE VOUS ATTRIBUE DES DROITS JURIDIQUES PARTICULIERS, ET IL EST POSSIBLE QUE VOUS DÉTENIEZ D'AUTRES DROITS QUI VARIENT D'UNE PROVINCE À L'AUTRE. CETTE GARANTIE A PRÉSENCE SUR TOUTES LES AUTRES GARANTIES, EXPRESSES OU TACITES, Y COMPRIS LA GARANTIE DE QUALITÉ MARCHANDE OU DE COMPATIBILITÉ D'UTILISATION, QUI SONT EXCLUES PAR LES PRÉSENTES. SI, EN VERTU DES LOIS NATIONALES ADMISSIBLES, LES GARANTIES TACITES NE PEUVENT ÊTRE EXCLUES OU REJETÉES, LA DURÉE EST LIMITÉE À LA PÉRIODE DE GARANTIE QUI Y EST INDIQUÉE.

Importe par:

LEDVANCE LLC

1100 Tyrone Pike

Versailles, KY 40383

LEDVANCE LTD./LTEE

5450 Explorer Drive

Mississauga, Ontario L54W 5N1

Fabrique en Chine



1-800-LIGHTBULB (1-800-544-4828)

www.sylvania.com (US & Canada)

LEDVANCE et SYLVANIA

sont des marques déposées.